
Årsberetning fra hyttekomiteen 2017. 

 

Komiteen har bestått av Siv Omholt, Turid Nilsen, Anne Walbeck, Liss 

Karin Birkeland, Nina Johannessen og Bjørge Rønvåg. 

Komiteen hadde 5 møter forrige året. 

I 2017 har komiteen fått mer ansvar for klubbhuset og lagerbygningen enn 

vi har hatt tidligere.  

Vi har stått for flere dugnader både ute og inne. 

Det er blitt gjort en del forbedringer på kjøkkenet, kontoret og mer 

lagringsplasser både inne i klubbhuset og i bua. 

Kjøkkenet er malt, da det etter 10 år trengte litt fornying. 

Det er kjøpt inn nye skap til badet, og en masse hyller og reoler som er satt 

opp på fellesrom og kontor, på arkivet og i lageret ute i bua. 

Vi vil takke alle som var med på dugnadene for super innsats, hvor det er 

flere som har stått på både tidlig og sent.  Ingen nevnt, ingen glemt. 

Det er i 2017 blitt gjort forandringer med vaskingen av hytta. I stedet for 

komitemedlemmer er det kommet inn frivillige fra klubben til å hjelpe 

med denne jobben. Det er supert at så mange vil være med på dette, da vi 

med denne hjelpen klarer å holde klubbhuset fint og rein for alle 

medlemmene som bruker det. 

For hyttekomiteen                                                                                                                  

Siv Omholt. 

 

 

 

 


